
Referat fra styremøte 6 Brevik Seilforening 06.11.2024 
Til stede: Morten Zimarseth, Ole Øyvind Ingebretsen, Nina Klavenes, Pål Klavenes, Knut Olaf 
Hauge, Espen Johnsen, Nils Petter Hovemoen 
Ikke til stede: Julia Lindland, Bård Sæthre, Ole Martin Lidal, 
 
Sak 36/24 Godkjenning av referat styremøte 16.10. 2024 

• Ole Øyvind har glemt å skrive referat fra forrige møte.  

Sak 37/24 oppfølging av; 29/24: Økonomi rapport, presentert av Knut Olav Hauge. Morten sine 
notater før møtet i kursiv. 

Status BS regnskap opp mot denne dato.  
Ambisjons nivå 2025 en tøff økonomisk utfordring, forberedelse budsjett 2025-26 
Egen aktivitet, bruk av Seivall, økonomisk risiko er tatt på flere tiltak, budsjett for tiltak kan 
være nødvendig. Budsjett for egenarrangementer med bidrag – overskudd til BS. Eksterne 
arrangementer, budsjett og netto bidrag fra arrangementer, der BS er med i dugnaden. 
Annet er utleie. 
Brygge anlegg, vedlikehold og levetid. En status med tanke på budsjett avsetninger. 
 

• Vi har ca 1.800.000kr på konto pr nå. Ca 400.000kr skal gå til VA-anlegget. Knut sjekker om 
det er fornuftig å opprette en høyrentekonto. 

• Møteplass er viktig. Få på plass Ankeret igjen er et mål. 

• Morten har fått kontakt med Brønnøysund og fått de tilgangene han trenger. 

• Vi setter opp leieprisen for ikke-medlemmer til 15.000kr for helg pluss 2.500kr for vask. Pris 
for firmaer økes til 18.000kr. Leieprisen for medlemmer blir stående. 

• Bytting av tre moringer/ bøyer i fjorden. 15000kr. Pris er hentet inn av Knut Helmundsen. 

• Hvis foreningen skal kjøpe en eller flere båter til de litt eldre ungdommene så må det være 
dedikerte folk som tar seg av disse. Jan Ove har en båt som de nå disponerer. 

 
Sak 38/24 Mastkran og status, Bård Sæthre - Espen og Ole Øyvind. Oppdatering og status på 
godkjenning, og økonomi på prosjektet. 

• Håkon Leth-Olsen vil ta tak i dette prosjektet slik at vi kan komme til en konklusjon på 
fremtiden for mastekrana vår. 

• Han vil gi oss en pris på å få tegnet opp og beregnet krana med påfølgende estimat for årlige 
sertifiseringskrav.   

• Dette blir Håkon sin dugnad i år. 
 

 
Sak 39/24 Kurs og invitasjoner fra idretten og sponsorer. 
 
Sak 40/24 Eventuelt: 

• De forskjellige gruppene starter på årsberetninger. 
 
 
Neste styremøte 8. januar 2025 
 
Referent Nina Klavenes 
Informasjonsansvarlig 



 


